The Stewardship of Time 時間的管理

Ephesians 5:15-16

以弗所書 5:15-16

[2 Cor 5:15]: 15 and He died for all, so that they who live might no longer live for themselves, but for Him who died and rose again on their behalf.

[**哥林多後書 5:15]:** 15 並且他替眾人死,是叫那些活着的人不再為自己活,乃為替他們死而復活的主活。

[1 Cor 6:19-20]: 19 Or do you not know that your body is a temple of the Holy Spirit who is in you, whom you have from God, and that you are not your own? 20 For you have been bought with a price: therefore glorify God in your body.

[哥林多前書 6:19-20]: 19 你們豈不知道你們的身體是聖靈的殿嗎?這聖靈是從 神而來,住在你們裏面的。而且你們不是屬自己的人, 20 因為你們是重價買來的。所以,要在你們的身體上榮耀神。

[Psalm 24:1]: The earth is the Lord's, and all it contains, The world, and those who dwell in it.

[詩篇 24:1]: 地和其中所充滿的, 世界和住在其中的,都屬耶和華。

[Psalm 50:10-12]: "For every beast of the forest is Mine, The cattle on a thousand hills. 11 "I know every bird of the mountains, And everything that moves in the field is Mine. 12 "If I were hungry I would not tell you, For the world is Mine, and all it contains.

[詩篇 50:10-12]:

- 10 因為,林中的百獸是我的,千山的牲畜也是我的。
- 11 山中[a]的飛鳥,我都知道,田野的走獸也都屬我。
- 12「我若是飢餓,不用告訴你,因為世界和其中所

充滿的都是我的。

[Ecclesiastes 12:7]: ...the dust returns to the earth as it was, and the spirit returns to God who gave it.

[傳道書 12:7]: ...7 塵土仍歸於地,像原來一樣,氣息仍歸於賜氣息的 神。

[Job 41:11]: 11 Who has first given to me, that I should repay him? Whatever is under the whole heaven is mine.

[約伯記 41:11]: 11 誰能與我對質,使我償還呢? 天下萬物都是我的。

II. The Stewardship of Time

[Ephesians 5:15-16]: ¹⁵ Look carefully then how you walk, not as unwise but as wise, ¹⁶ making the best use of the time, because the days are evil.

[以弗所書 5:15-16]: 15 你們要謹慎行事,不要像無知的人,要像智慧的人。16 要把握時機,因為現今的世代邪惡。